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Ha RES

Ik vind het een glashelder opgebouwd verhzal, met een einde waarin het wat meer fuzzy wordt. Dat geven jullie ook al wel aan

in de begeleidende mail.

De redenering waar wij met hen denk ik naar op zoek zijn is:

Verder: gegeven het feit dat de politiek wil maximaliseren

En vaak naar andere landen kijkt
Kan ik me ook voorstellen dat we een norm overnemen uit een internationale peergroup.
Het kan toch niet zo zijn dat we als Nederland als enige hiermee worstelen?

Een ingang hiervoor kan zijn de ||EXEIIEEESI. Beter nog: laat het RIVM dit via hun contacten nagaan.

Helpt dit?

Groet

@ minvws.nl

van:[NECNSEXED@ minvws.nl>
Verzonden: woensdag 16 september 2020 17:39

@minvws.nl>; )
: @minvws.nl>

I

A. @minvws.nl>

Onderwerp: Bespreken (concept) gespreksnotitie over de effectiviteit van BCO

Urgentie: Hoog

Dag mensen,

Bijgaand trefje aan een concept gespreksnotitie over de effectiviteit van BCO i.r.t. oplopende besmettingsaantallen. Met 2 vragen:

1 verzoek om jullie inhoudelijke reactie op de notitie (deadline donderdag 17-09 12uur): vanwege betrokkenheid in het voortraject

e/o vanwege betrokkenheid in een nieuwe functie sinds afgelopen maandag.

2 aanstaande vrijdag ligt de notitie voor in een overleg met GGD GHOR (tijdstip nog te plannen). Aanstaande vrijdag is gekozen

vanwege de krappe planning waaronder GGD GHOR werkt aan het opschalingsplan testen&traceren voor het najaar (wij
verwachten deze 23 sept te ontvangen). Vanuit GHOR is dit een gesprek op niveauEES. wie van jullie wil/kan en voelt zich de

aangewezen persoon dit gesprek te leiden vanuit VWS?

Toelichting:
De notitie is gemaakt op ons initiatief omdat in de voorbije weken de vraag ‘wanneer stoppen we met bco?’ steeds vaker op popte:

De vraag werd gesteld vanuit GGD GHOR, die nu bezig is met opstellen van het opschalingsplan voor testen&traceren voor het

najaar.

De vraag wordt ook steeds vaker gesteld sinds in (meerdere) regio’s de besmettingen oplopen en GGD-en overstappen op

risicogestuurd BCO.

De IGJ heeft het over ‘stoppen met bco’ als zijnde een mogelijkheid.

En de minister verspreekt zich cok af en toe.
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Kortom, genoeg redenen om de notitie te maken. Gebaseerd op een gesprek met [EINen onze gedeelde kennis van BCO.

De notitie ligt nu voor bij het RIVM. Morgenochtend komt de notitie ook aan de orde in gesprek van RL SER en mijzelf

met onze collega’s van het dashboard/inschaling. Na 12uur maak ik hem definitief voor verzending aan GHOR.

En dan aanstaande vrijdag ligt de notitie voor in gesprek met GGD GHOR. De uitkomsten van het gesprek dienen als input voor het

opschalingsplan T&T voor het najaar. Vanuit GHOR willen aanwezig zijn:

Spoiler: de notitie gaat naar verwachting voor de GGD GHOR geen bevredigend antwoord geven. Passage uit mailwisseling met

GHOR programmateam:

GHOR vraagt eigenlijk om signaalwaarde waarop de opschaling van capaciteit BCO ‘stopt’. Wij (en het RIVM) betogen dat deze

afweging niet op zichzelf te maken is, dat het BCO altijd bijdraagt aan de bestrijding door (minimaal) de uitbraak goed in kaart te

brengen. En dat deze afweging hoort bij het bredere gesprek over geschikte maatregelen (ofwel: het inschalingsoverleg->

escalatieladder).

Ik verneem graag jullie inhoudelijke reactie, en antwoord op de vraag wie wil/kan en voelt zich de aangewezen persoon het

gesprek vrijdag leiden?

Je reactie wordt zeer gewaardeerd,

5.1.2e 5.1.2e

Ministerie VWS

2 minvws.nl


